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1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning 

 

Nelly Duran för kommunal, Elin Vedestig för Lärarförbundet, 

Vicky (Vasiliki) Creutz för SACO och Karin Wrannvik för Ledarna 

utsågs att jämte ordföranden justera protokollet.  

 

Protokollet justeras via e-post. Protokoll skickas ut till fackliga 

representanter torsdag den 10 februari 2022 kl 12.00. Tid för 

justering av protokoll är fredag 11 februari senast kl 12.00. 

  

2. Dagordning 

 

Dagordningen godkändes. 

3. Genomgång av föregående protokoll  

Inga synpunkter framförs på föregående protokoll och protokollet 

läggs till handlingarna. 

 

4. Ärendelista till stadsdelsnämnden 

 

Arbetsgivaren presenterar Verksamhetsberättelse för Östermalms 

stadsdelsnämnd år 2021, ÖST 2022/38. 
 

Kommunal kommenterar att det är en bra VB resultat och tackar för 

en bra genomgång. Kommunal lyfter upp att förvaltningen bör 

fortsätta att arbeta med personaltätheten på förskolan. Kommunal 

framför sin önskan om att förvaltningen ska satsa på arbetskläder 

och arbetsskor. Vidare lyfter Kommunal upp att förvaltningen bör 

satsa mer på utbildningar för personal.  

 

Lärarförbundets representant, Elin Vedestig lyfter upp vikten av att 

följa upp andelen utbildade förskollärare inom förskolan och vikten 

av att förvaltningen arbetar med kompetensförsörjningsplan för 

förskolan. 

 

Arbetsgivaren tackar för kommentar och input, noterar att dessa 

även har tagits upp vid VP-förhandlingen och det är viktigt att vissa 

avdelningsfrågor lyfts upp på avdelningssamverkan. 

 

Kommunals representant, Hamid, har en fråga kring ärendenummer 

16, Remiss av kvalitetspremie inom hemtjänsten, ÖST 2021/1081. 

Frågan är om vilka kriterier som mäts för premien.  

 

Arbetsgivaren informerar om de föreslagna kriterierna. 

 

Inga övriga synpunkter eller frågor lyfts upp om ärendelistan. 
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5. Uppföljning SAM 2021 

 

Arbetsgivaren presenterar utfall och analys av SAM 2021 

 

Samtliga fackliga företrädare tackar för en bra genomgång.  

 

6. Medarbetarenkäten 2022  

 

Arbetsgivaren informerar om process och status i svarsfrekvens. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs.  

7. Löneöversyn 2022 

 

Arbetsgivaren informerar om process och nuläge. 

 

Kommunal kommenterar att de hoppas på en extrasatsning på 

yrkesgruppen vårdare.  

 

Arbetsgivaren svarar att förvaltningen avser en extrasatsning för 

yrkesgruppen vårdare.  

8. Förläggning av semesterledigheten sommaren 2022 

 

 Arbetsgivaren informerar om förläggningen av semesterledigheten 

för sommaren 2022.  

 

Inga synpunkter eller frågor framförs.  

 

9. Information om uppföljning och utvärdering av 
organisationsjustering som genomfördes inom 
stödfunktionen 2021 

 

Arbetsgivaren informerar om uppföljningen som det är dags för nu 

och att en djupare utvärdering kommer att ske om 6 mån.  

 

Inga synpunkter eller frågor framförs.  

 

10. Information om uppföljning av Risk- och 
konsekvensanalys efter flytten till Garnisonen  
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Arbetsgivaren informerar om att en uppföljning kommer att ske i 

mars/april då vi nyttjar lokalerna mer. Den årliga skyddsronden 

kommer att vara komplettering till uppföljningen. 

 

Inga synpunkter eller frågor framförs.  

 

11. Cesam protokoll  

 

Inga synpunkter eller frågor framförs. 

 

12. Övriga frågor  

 

Kommunal lyfter upp frågan om att förvaltningen behöver hitta en 

ny lokal för kommunal att vara på då avtalet löper ut.  

 

Arbetsgivaren informerar att frågan hanteras och kommer att lösas. 

 

Inga övriga frågor lyfts upp. 

 

Vid protokollet  

Havva Ilhan 

 

 

Justerat  

Via e-post, 2022-02-10 

.........................................        

Kerstin Andersson,  

Ordförande  

Stadsdelsdirektör 

 

      

Nelly Duran, Kommunal, justerat via e-post, 2022-02-11 

Elin Vedestig, Lärarförbundet, justerat via e-post, 2022-02-10 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO, justerat via e-post, 2022-02-11 

Karin Wrannvik, Ledarna, 2022-02-10 

 


